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Tomko: 

Podnet sa týka vybudovania nového parkoviska pri cintoríne od vstupu od športovej haly 

najmä pre tých občanov, ktorí sú už v dôchodkovom veku ma oslovili, či by nebola možnosť 

vybudovať to parkovisko aj vstupu od športovej haly, kde máme vstup len pre peších, ale 

vozidlá musia nechávať pred športovou halou a je to pre nich dosť náročné prechádzať 

takýmto úsekom, takže či by nebolo možné vybudovať tam nejaké parkovisko aj pred tým 

vstupom z boku.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade vytvorenia parkoviskovej plochy, alebo odstavnej plochy pred športovou halou, je 

to návrh, ktorý bude súčasťou prípravy na nasledujúci kalendárny rok tak, ako sme 

postupovali aj v tomto roku pri príprave a realizácii spevnených plôch, tak budeme 

postupovať aj v tomto roku. To znamená, vytypujeme si plochy, ktoré sú vo vlastníctve mesta 

a pokiaľ to technické možnosti dovoľujú aj v tomto prípade, tak budeme pracovať na tom, aby 

tá spevnená plocha bola vytvorená, samozrejme potom aj samotný prístup k tejto ploche, aby 

bol bezproblémový aj pre starších ľudí 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 
 

 

 


